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Tordas K~zs~g Polgármestere

Meghivó

Értesitem, hogy képvise16testU1etUnk 1993.ápri1is 30-án /pénte
ken 13.00 órakor U1ést tart.

Az U1és helye: Ktlzségháza

N a p i r e n d :
1./ Igazgatási társulás tapasztalatai.

Előadó: martonvásári degyz6
2./ Bejelentések, javaslatok

Kérem a testU1eti U1éaen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s,1993.ápri1is 23.

~j
Farkas Ján~s '
polgármester
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J e g y z Ő k Ö n y v

Készült: Tordas község Képviselőtestületének1993 0 április
30-án megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Farkas János; Halenár Károly, Kunsági Lász16,
Turda Sándor, Vasvári Pál, Zémann Géza képviselők,

Márki Ferenc jegyző,

Dr.Hamza Lász16né iskola igazgat6,
Horváth Ott6 Martonvásár polgármestere
T6th Zsuzsanna 7 törzs Alapítvány képviselője,

Bödő Sándor VÁLITÁV Kft képviselője

Hidvégi Ferenc Választási Elnökség elnöke
Farkas János polgármester üdvözölte a megjelenteket. Megáilapí
totta, hogy a képviselőtestületü ülés határozat képes.
Májer Jenőné és Varga Károlyné képviselők bejelentéssel maradtak
távol, Szemerei János képviselő nem jelezte távolaaradásának okát
Javaslatot tett a napirendi pontokra.

Napirend:
1./ Igazgatási társulás tapasztalatai.

Előad6: Horváth Ott6 polgármester
2./ Bejelentések, javaslatok

A rtapirendekr. tett javaslatot a képviselőtestület egyhangulag
elfogadta.

I.Napirend előtt

Farkas János polgármester méltatva Báhidszki Balázs elhunyt al
polgárme~ter munkáját egy perces gyásszünetet rendelt el. tiszte
legve az alhunyt emlékének.

Hidvégi Ferenc a helyi VálasztáSi Blnökség elnöke tájékoztatta a
képViselőtestület tagjait, hogy halálesete miatt megüresedett kép,
viselői hely betöltésére Turda Sándor képviselő jogosult, mivel a
1990.szeptember 30. választáson a lo.legjobb eredményt érte el.
Köszöntötte az új képviselőt és átadta megbíz6 levelét.
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Farkas János polgármester köszöntötte Turda Sándor képviselőt,

kérte a közösség munkájának segítését, aktív részvételét.

II. Napirend tárgyalása

1./ Igazgatási társulás tapasztalatai

Horváth ottó martonvásár polgármestere szóbeli beszámolójában
elmondta, hogy a környező községekkel, így Tordassal kötött igaz
gatási társulási szerződés jól müködik, beváltotta a hozzá fazöt1
reményeket.
A több mint két, sőt egyes területeken már hár6m éve müködő igaz
gatási társulás személyi feltételei kiépültek, a müködéshez szük
séges anyagi feltételek biztosítottak.
A társulásban résztvevő öt község hatósági ügyintézési volumene
változó.
Legjelentősebb a társulási feladatok között a müszaki hatósági tE
vékenység. A kezdeti problémák, amelyek e16ősorban az ügyintéző

személyéből fakadtak,megoldódtak azáltal, hogy Kuna Ferenc lett
az ügyintéző. Személyében jó szakembert,lelkiismeretes és követkE
zetes ügyintézőt ismerhettünk meg.
Más hatósági ügyek kevesebb számban jelennek meg, növekvő azonbar
a,szabálysértési ügyek száma. I

Településeink polgármesterei és jegyzői rendsJeresen találkoznak
közös feladataink megbeszélése végett. §gy nem csak a hatósági
munkában, hanem egyéb feladatokban is gyümölcsöző az együttmüködÉ
Ez a rendőrség feladatai segítésén és az egészségügyi feladatokns
mutatkoaik jelentősebben.

Megbeszéléseinken szerepel az aioft év társulási pénzűgyei megha1
rozása is, amely szervesen beépül a testületek költségvetésébe.
Amellékelt martonvásári tesületi határozat alapvetően rögzíti a
társulási díjakat, bár abban azóta változások tö~téntek.

A környező települések, köztük Tordas község is, nem tudta vállal
ni amartonvásári eü.labor müködtetési költségei egy részének
fedezetét. Ennek költségeit Martonvásár fedezi. Ha szükséges és
a háziorvosok ezzel egyetértenek, a labor ingyen elvégzi a társul
települések ilyen jellegU Vizsgálatait.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület a beszámolót egyhangulag
elfogadta és a társulásra vonatkozóan egyhangulag az alábbi határ
zatot hozta:



5/19930/IV.30./ sz.határozat

Tordas Község Képviselőtestülete

a./ a hatósági igazgatási társulás 1993.évi díját
223.000 Ft/ év összeggel fogadja el.

b./ az egészségügyi szolgáltatásfejlesztés együttmU*
ködési megállapodásainak 1993.évi házzájárulási
összege a szemészet szakrendelésre:
88.000 Ft/év

c./ A képviselőtestület egyUttmüködési megállapodást
köt a martonvásári székhelyű Rendőrörs igazgatás
rendészeti előadó státuszának bérfedezet megterem
tésére az alábbi feltételekkel:
- Martonvásár.Tordas.Gyúró.Baracska.Kajászó községE

biztosítják az l fő igazgatásrendészeti előadó

maximum 6 havi béralapját /22.000 Ft/hó/ és annal
tb.járulékait.

- a megállapodás kötők a rájuk eső részt amarton
vásári polgármesteri hivatalhoz utálják legkésábl
19930junius 30-igo

Ez az összeg Tordas esetében 12.600,- Ft.

- a munkaszerződés megkötésére.a megyei Rendőrkapi.

tánysággak való kapcsolattartásra Martonvásár
polgármestere jogosult.

- az átadott pénzeszközök elszámolására a munkaszel
ződés megszünését követően kerUl sor.

A határozat végrehajtásának határideje: folyamatos
1993.XII.Jl.

A végrehRjtásért felelős: polgármester
jegyző

Illo NaPirend után

1./ Tisztségviselőkbelelentései

Márki Ferenc jegJző ismerteti az 1993.május 21-i tb választás
sal kapcsolatos szabályokat, faladatokat o

Tekintettel arra. hogya szavazatszámláló bizottság egyik tagja
elhalálozott, javaslatott tett a bizottság kiegészntésére.
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Javasolja bizottsági tagnak megbizni Andorfi Ottó tordasi lakost l

aki e munkával járó feladatok teljesítését vállalja.

A választások fontosságának hangsúlyosása mellett a képviselőtes1

let egyhangulag az alábbi határozatot hozta:

6/1993./IV.30o/ sz. határozat

Tordas község Képviselőtestülete a tordasi
szavazatszámláló bizottság kiegészitésére
megbízza :Andorfi Ottó-t.

Márki Ferenc jegyző ismerteti Kunsági Lászl6 és Cifka János
tordasi lakosok területvásárlásra vonatkozó kérelmét, amely e
jegyzőkönyv mellékleteo
Javasolja a tordasi 5/3 hrsz-ú ingatlan elidegenítését, mivel az
olyan adottságú,amely önállóan nem beépithető, jenleg haszonta
lan, gazos,rendezetlen terület. Árát ennek megfelel«in 100 Ft/m2.
ben javasolja megállapítani. Az elidegenítés feltétele:kérelmező1

kötele,ek telkükhöz való csatolását elintézni.

Hozzászólások:

Vasvári pál - nem javasolja a terület eladását, azt adjuk bérbe.
Kunsági László - a területrész bérbevételét a kéreImezók nem
kérik, úgy nem hasznosítható, ugyanakkor a rendezetlenség megol
dása az önkormányzatra róhat terheket, vagy pedig továbbra is
rendezetlen marad.
TurdaSándor - egyetért a terület eladásával. Arra. területre
az önkormányzatnak nincs szüksége.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület Farkas János polgái
mester javaslatára az ügyben érintett Kunsági László képviselő

szavazásból való kizárása ügyében egyhangulag az alábbi határoza
tot hozta:

7/1993o/IV.30./ sz.határozat

Tordas község Képvis~lőtestülete a tordasi
5/3 hrsz-ú ingatlan elidegenítésére vonatkozó
döntésből a kérelmező Kunsági László képvise
lőt kizárjao

Az elidegenités és terület ár vonatkozásában a képviselőtestület

névszerinti az alábbiak szerint szavazott:



Vasváfi Pál
Turda Sándor
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-nem ért egyet a terület elidegenítésével.
- egyetért a terület eladásával és a 100 Ft/m2-es
árral.

Halenár Károly - egyetért az eladással és a javasolt árral.
Zémann Géza - egyetért az eladással és a javasolt árral.
Farkas János - egyetért az eladással és az árral.

A fenti szavazás eredményeképpen szótöbbséggel az alábbi hatá
rozat született:

8/1993./IV.30.lsz.határozat

Tordas község Képviselőtestületea tordpsi
513 hrsz-ú belterületi iniailant elidegení
tésre kijelöli.
Az elidegenítésre kijelölt ingatlan ára:
100 Ftl m2, amely az ÁFA-t 125 %1 is magá
blm foglalja.
Az elidegenítésre szánt ingatlan kedvezménye
zettjei: Kunsági László és Cifka János tor
dasi lakosok, az ingatlan telekszomszédjai.
A tulajdonjog bejegyzésétől számított hat
hónapon belül köt'elesek a vevők az ingatlant
saját texületükhöz csatolni.
Határidő: folyamatos,
Felelős: Vegyző

Márki Ferenc jegyző ismertette a VÁLITÁV Kft kéreImét Imellékel
vel. Javasolta az abban foglaltak támogatását.

Bödő sándor a Kft ügyvezetője szóban kiegészítette levelüket,
kérve a testület támogatását.

A képviselőtestület egyhangulag az alábbi határozatot hozta:

9/l993./IV.30.1 sz.határozat

Tordas község Képviselőtestülete javasolja,
hogy a távbeszélő ellátási szinvonal emelése
érdekében az illetékes miniszter a 22-es pri
mer körzet területére az 1992.évi LXXII.tör
vény alapján koncessziós pályázatot irja ki.
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Farkas János polgármester elmondja, hogy a legutóbbi földárve
résen szerzett tapasztalatok alapján - olyan területre licitál
tak versenyezve egymással, amely terveinkben épitési telekkialak:
tást szolgál,és amely kötmüvesítése most folyik _ szükséges len
ne kárpótlási jegyek beszerzése, amellyel a következő árverésen
a település részére a házhelyeket meg tudnánk vásárolni.

A képviselőtestület a jav~slattal egyetértett. Kéri a jegyzőt,

ismerje meg a kárpótlási jegy vásárlásának feltételeit, szabá
lyait, egyáltalán vásárolhatunk e jegyet. Ha ennek különösebb
akadálya nincs, egyetért a kárpótlási jegy vásárlásával,amelyből

aházhelyek kialakitására alkalmas területet megvásárolhatjuk.

Farkas János polgármester a továbbiakban javasolta, hogy augusz
tus 20-a előkészitése érdekében május végén junius elején tartsm
kibővített ülést, határozzuk meg az elvégzendő feladatokat.

2./ Megjelentek,képviselőkbejelentései

Tóth Zsuzsanna a 7 törzs Alapítvány egyik képviselője részletesel
ismertette a az alapítvány müködési irányelveit / irásos anyag
mellékelve/.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület a csatlakozás témájában
nem döntött, de javasolja intézményei és a szülők alapítványainal
támogatásra.

dr.Hamza Lászlóné iskola igazgató bejelentésében tájékoztatta a
testületet Balog Jánosné pedagógus ügyéről.

Elmondta, hogy más több mint három éve gond a kollega italozó
életmódja. Sajnos most konkrét intézkedéseket kellett tenni. Miój
az intézmény igazgatója, azóta gontot okoz számára ez a probléma,
Megpróbált segíteni, beszélgetett vele,orvoshoz közösen mentek,
mitd elvonókúra, de nem volt foganatja. Nyáron missziós ~áborban

is volt, de az sem segített.
Mindezek után ebben"a tanévben azzal a reménnyel indultunk el,
hogy lesz változásoÚjabb beszélgetés következtek, de ezeken már
arogánsan viselkedett. Húsvét előtt rendezett iskolai zenei napo·
kon tántorogva jelent meg, ahol szülők,gyerekek látták részegen.
Ez volt az utolsó csepp a pohárban.A következő napon a munkában
is enyhén ittasan jelent meg, amikor is az utolsó beszélgetés kö.
vetkezett és Balog Jánosné beadta felmondásáto Jelenleg orvosi kE
zelés alatt áll.
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Egy betegségben szenvedő kollegáról van szó, de ezt már tovább
húzni nem lehetett.
Szükségeshek tartotta mindezt a testületnek elmondani, hogy ne
ismétlődhessen meg a tavalyi eset,a mi az angol tanárnővel tör_
tént és a testület fél és félrevezető informáoiókat kapott.
Kéri a testületet e döntésében erősitse meg az iskola vezetését.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület az általános iskola t~

jéko,tatóját tudomásul vette.

Vasvári Pál " az erdőmajori út állapotát javitani kellene. A ~árt

kerti közlekedés itt folyik a kövesút állapota viszont nagyon
rossz. A Szövetkezet javíttassa meg.
Kunsági Lász16 - Köztársaság út tsz. felé vezető szakaszán viz
elvezető árok ásása mikor válik aktuálissá ?

Halenár Károly "erdőmajori út melletti törmelékanyag telep nagy
szemetes.

Farkas János polgármester Vasvári Pálnak adott válaszában elmondj
hogy az út javítására a szövetkezet nem lehet kötelezni. Össze
kell fogni a zártkerti földtulajdonosoknak és az utat meg lehet
javíteni.
Márki Fereno jegyző válaszában elmondja, hogy az ez évre tervezet
vízelvezető árokrendezés között a Köztáraaság úti árok is szerepe
A munka ütemezésére most kerül sor. Tudomásul kell azonban venni,
hogy nagy feladataink már elkészültek, vagy most készülnek, igy
a pénzügyi tartalék nagymértékben lecsökkent. Amint a pénzügyi
helyzet engedi, az árkok ásására sorkerül.

Több bejelentés nem volt a polgármester az ülést befejezettnek
nYilvánította.

ki Ferenc
jegyző


